



UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL EUROPEAN NATIONAL FEDERATIONS

Corsier-sur-Vevey, 19th January 2023 / cr

2023 European Games, Kraków-Malopolska

Dear President, dear colleagues,

Over the last two years, the UWW has been actively exchanging with the European Olympic Committee and the European Games' Organizing Committee about the inclusion of Wrestling on the program of the 2023 European Games in Poland.

However, since last summer, and despite all our efforts, UWW has not received any written update or official communication to date from these organizations about the situation of our sport as part of this event.

The UWW Bureau discussed this situation on 19 December 2022 and the question mark around the inclusion or exclusion of Wrestling. It concluded that, considering the urgent need for our member federations, and the athletes, to finalize their training plans and their competition calendar, this unknown factor could not be kept into consideration any longer and a clear position ought to be taken, if on the date of today no answer was received from these organizations.

For these reasons, I inform you that Wrestling will not be part of the European Games 2023.

We regret this outcome however at this point, too many uncertainties remain with the holding of these Games.

I thank you for your attention and remain,

Your sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'N. Lalovic', with a long horizontal line extending to the right.

Nenad Lalovic
UWW President
IOC Executive Board Member

United World Wrestling

Rue du Château, 6, 1804 Corsier-sur-Vevey, Switzerland
T. 0041 21 312 84 26 F. 0041 21 323 60 73



UNITED WORLD WRESTLING

À TOUTES LES FÉDÉRATIONS NATIONALES EUROPÉENNES

Corsier-sur-Vevey, le 19 janvier 2023 / cr

Jeux européens 2023, Cracovie-Malopolska

Cher Président, chers collègues,

Au cours des deux dernières années, l'UWW a activement échangé avec le Comité Olympique Européen et le Comité d'Organisation des Jeux Européens sur l'inclusion de la Lutte au programme des Jeux Européens de 2023 en Pologne.

Cependant, depuis l'été dernier, et malgré tous nos efforts, UWW n'a reçu à ce jour aucune information écrite ou communication officielle de ces organisations quant à la situation de notre sport dans le cadre de cet événement.

Le Bureau de l'UWW a discuté de cette situation le 19 décembre 2022 et du point d'interrogation autour de l'inclusion ou de l'exclusion de la lutte. Elle a conclu que, compte tenu de l'urgence pour nos fédérations membres et les athlètes de finaliser leurs plans d'entraînement et leur calendrier de compétitions, cette inconnue ne pouvait plus être prise en considération et une position claire devait être arrêtée, si à la date d'aujourd'hui aucune réponse n'était reçue de ces organisations.

Pour ces raisons, je vous informe que la Lutte ne fera pas partie des Jeux Européens 2023.

Nous regrettons sincèrement ce dénouement mais à ce stade, trop d'incertitudes subsistent quant à la tenue de ces Jeux.

Veillez agréer, cher Président, chers collègues, l'expression des mes salutations distinguées.

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'N. Lalovic', with a long horizontal line extending to the left.

Nenad Lalovic
Président UWW
Member du la Commission Exécutive du CIO

United World Wrestling

Rue du Château, 6, 1804 Corsier-sur-Vevey, Switzerland
T. 0041 21 312 84 26 F. 0041 21 323 60 73